
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE #7 TORPA SKOGS VÄGSAMFÄLLIGHET 

Datum: 13 juli 2022, kl.18:30 

Förening: Torpa Skogs Vägsamfällighet 

Org.nr.: 812800-8920 

Plats: Notvarpsvägen 9, Muskö 

Närvarande: Ordförande: Christin Svensson 

Kassör: Jonas Nisses 

Vägansvarig: Leif Fagerlind 

Sekreterare: Paola Zetterberg 

Ledamöter: Andreas Swills 

Suppleanter: Johan Andersson, Göran Westberg 

Frånvarande: - 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Christin Svensson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

2. Val av justerare 

Mötet valde Johan Andersson att justera protokollet. 

3. Godkännande av dagordning 

Mötet godkände dagordningen. 

4. Föregående mötesprotokoll 

Inga kommentarer eller tillägg. 

5. Mötesfrågor 

5.1 Rapport av inkomna ärenden samt ordförandes rapportering 

Inrapportering  och inskrivning av nya styrelsens ledamöter är klart. 

Frågor från medlemmar beträffande möjlighet till väghinder. Många förare kör alldeles för 

fort och anpassar inte hastigheten till förutsättningarna. 

Uppmaning till samtliga fordonsförare: KÖR SAKTA! 

5.2 Fördelning av arbetsuppgifter 

Göran: Tar kontakt med samtliga vägkontaktpersoner i vägsamfälligheten. Tar också kontakt 

med andra vägsamfälligheter som angränsar till Torpa Skogs samfällighet. 

Johan och Andreas: Hanterar asfalteringen av de vägavsnitt som idag har denna beläggning. 

5.3 Vinterväghållning 

Förfrågan om vinterväghållning har gått ut till två entrepernörer. 

5.4 Asfaltering, lagning i backar 

Kontakt med Skanska om de är intresserad av att offerera också på Torpa Skogs asfaltering i 

samband med arbete på ÖMV. 

5.5 Utförda och aktuella vägarbeten 

Samtliga vägar är besiktigade efter det kraftiga regnet och det är inga stora skador. Små 

rinningar på vissa ställen. 

Notvarpsvägen: Besiktning av ledningsskador i vägkant/dike. Scanova och Vattenfall är 

kontaktade. 

Pumpvägen: Träd och grenar kvar efter nedtagning av träd. 

Hydroforvägen: Nedtagning av träd klart och riset är bortfraktat. 



Torpavägen: Gropar i vägen som behöver åtgärdas. Nya vägskyltar är på plats. 

Torpaängsvägen: Kraftig vegetation på sidor och i mittpartiet.  

Nässelviksvägen: Är grusad. Kraftig vegetation på sidorna. 

Backstigen: Klent med slitlager. 

Besiktning från Trafikverket gav vissa anmärkningar. Planering för åtgärder avseende dessa. 

5.6 Redovisning ekonomi 

Saldo underhållskonto 2022-07-13: 32 273 kr 

Saldo förbättringsfond 2022-07-13: 1 067 731,87 kr 

Bidrag har inkommit från Trafikverket med 16 107,81 kr. 

5.7 Kassörsrapport 

Fakturor är utskickade till samtliga medlemmar.  

6. Övriga frågor 

Städdagen är planerad till den 10 september med samling kl.10 och avslut kl.13. Information 

läggs ut på hemsidan. Återkom med förslag på arbeten för städdagen.  

7. Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte #8 beslutades till den 28 augusti 2022 kl.9 hos Johan på Ropuddsvägen 1. 

8. Avslutning 

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

Ordförande            Vid protokollet  Justerare 

Christin Svensson           Paola Zetterberg  Johan Andersson 

 

 


